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Protokoll nr 4 2022 

Fört vid Medlemsmöte i Motettens Folkets Hus 2022-08-26 
 

 

 

Närvarande: 

 

 

61 medlemmar deltog i mötet. 

§ 1 Mötets öppnande: Ordförande Bengt Sjöholm informerade om nödutgångar och 

instruktioner i händelse av brand, hälsade välkommen och 

förklarade mötet öppnat. 

 

Därefter följde allsång till musik av Gun Bäckman. 

 

 

§ 2 Dagordning: Mötet godkände föreliggande dagordning. 

 

 

§ 3 Mötesprotokoll: Föregående mötesprotokoll från 2022-04-29 godkändes, det 

finns på vår hemsida under fliken ”Om oss”. 

 

 

§ 4 Nya medlemmar: 9 nya medlemmar anmälda: 

Ingegärd Larsson, Carina Persson, Erik Nilsson, Signe 

Andrén, Kerstin Klintberg, Kjell Malmberg, Sonia Holmgren, 

Ann Eborn och Agneta Otterström, de hälsades välkomna av 

styrelsen och övriga medlemmar. 

Föreningen har idag 642 medlemmar. 

 

 

§ 5 Riksorganisationen: Ordföranden informerade ur PRO Informerar: 

PRO Informerar finns på vår hemsida under fliken ”Om oss” 

 

Ny ordförande som valdes vid kongressen blev Åsa Lindström 

från PRO Gävleborg. 

 

Kongressen gjorde ett uttalande med 5 punkter gällande 

pensionen: 

1. Ha en samlad översyn av pensionssystemet. 

2. Att inbetalningarna till pensionerna ökar. 
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3. Att en ”gas” införs. 

4. Att pensionsgruppen ersätts av ett öppet samarbete om 

pensionerna. 

5. Att garantipensionen höjs med 1 000 kronor före skatt 

och att bostadstillägget höjs med 100 kronor från och 

med augusti månad. 

 

I höst är det val. Då är det är dags att utkräva politiskt ansvar 

för att garantera miljoner pensionärer rätten till ett tryggt och 

värdigt liv. En av de stora frågorna i valet blir hur 

kommunerna ska komma till rätta med de stora bristerna i 

äldreomsorgen. Därför kräver PRO att resurserna till 

äldreomsorgen ökar med minst 10 miljarder per år under 

kommande mandatperiod. 

 

 

§ 6 Distriktet: Ordföranden informerade ur PRO Skånenytt: 

PRO Skånenytt finns på vår hemsida under fliken Om oss. 

 

PRO behöver fler medlemmar och ordföranden anmodade 

medlemmarna att ta med vänner och bekanta som kan tänkas 

bli medlemmar och prova på ett medlemsmöte. 

 

 

§ 7 Samorganisationen: Ordföranden rapporterade om senaste information från 

Samorganisationen. 

 

Café seniorerna, program kan ses på samorganisationens 

hemsida. 

 

Nästa träff är den 15 september kl. 13.00 – 14.30 och kommer 

att handla om information och samtal utifrån era frågor med 

Annika Kron Larsson äldreombudsman och seniorrådgivare i 

hälsa-, vård- och omsorgsförvaltningen. 

  

 

§ 8 PRO Husie: 

 

Kassören: Monica Lindh informerade. 

● Det ekonomiska läget är mycket gott. 

● Medlemmarna anmodades att när de önskar gå på 

medlemsmöte att det är viktigt att anmäla sig till Berit 

Lindberg och inte endast betala in till föreningen. 

 

 Programkommittén: Gertrud Jonsson informerade. 

● Dagsläget för resor och aktiviteter, vilka som hade 

platser kvar och vilka som var fullbokade. 

● Vinprovningen med föreläsare är inställd på grund av 

sjukdom. Träffen blir av men man får ta med sig eget 

vin och tilltugg. Anmälan obligatorisk men ingen 

avgift. 
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 Boulekommittén: Ylva Jacobsson informerade 

● Idag var vi 31 närvarande och i måndags var vi 33 så 

intresset är stort. 

● Utbytet med Vellinge i våras blev oavgjort. 

● Seriespel pågår utomhus där vi håller oss bra framme, 

slutspel i september. 

 

 Centrala pensionärsrådet: Birgitta Hultgren informerade  

● Punkten utgår 

  

Nästa möte: 

● Nästa medlemsmöte den 30 september  

 

 

 

 

Hemsidan: Vår hemsida nås på www.pro.se/husie och där 

finns mer information om vår förening. 

 

 

§ 9 Övriga frågor: Inga övriga frågor. 

 

 

§ 10 Avslutning: Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet 

avslutat. 

 

Kaffe och kaka serverades med sedvanligt lotteri. 

 

Därefter underhöll populära History med känd musik från vår 

ungdom. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

 

 

Ronnie Olsson  

Justeras 

 

 

 

 

 

 

Bengt Sjöholm 

 

http://www.pro.se/husie

